
Protokół Nr 115
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 29 września 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 830. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli CzłonkowieZarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

Część I
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia

rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich za 2019 rok.

3. Sprawy różne.

Część II, po sesji Rady Powiatu
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2020 rok.

2. Sprawy różne.

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał czy są uwagi, bądź

propozycje do zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad.2
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia

rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za
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2019 rok. Stwierdził, że ustawa o rachunkowości nakłada na jednostkę obowiązek

sporządzenia rocznego sprawozdania finansowego, które podlega zatwierdzeniu

przez organ tworzący. W tym roku termin zatwierdzenia sprawozdania uległ

przedłużeniu - do końca września b.r., z uwagi na przepisy wprowadzone
rozporządzeniem Ministra Finansów w sprawie określenia innych terminów

wypełniania obowiązków sporządzania l zatwierdzania dokumentów,
wymuszone pandemią COVID-19. Oznajmił, że w/w sprawozdanie było

przedmiotem badania biegłego rewidenta.

Zarząd, biorąc pod uwagę sytuację finansową Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich oraz brak wystarczających działań zmierzających do jej poprawy
postanowił nie zatwierdzić sprawozdania finansowego ZOZ w Końskich za

2019 rok.

Zarząd postanowił takie stanowisko zarekomendować Radzie Powiatu,

zaopiniował projekt uchwałyRady Powiatu w przedmiotowej sprawie i przekazał
go organowi stanowiącemu.

Przewodniczący Zarządu o godz. 855 zamknął pierwszą część posiedzenia.

Część II posiedzenia rozpoczęła się o godz. 1330•

Ad.!
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok. Zwróciła

uwagę, że proponowana zmiana polega na częściowym rozwiązaniu rezerwy
celowej w kwocie 35 000 zł i jest to dodatkowa kwota przyznana przez Zarząd na
dofinansowanie remontów dachów budynków szkolnych Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 118/2020 w przedmiotowej

sprawie,
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Ad.2
W sprawach różnych:

• Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek przedstawiony przez Naczelnika

Wydz. Geodezj i i Gospodarki Nieruchomościami - Panią Lucynę

Kołodziejczyk w sprawie zwiększenia środków z przeznaczeniem na zakup
wieloformatowej kolorowej drukarki tonerowej o kwotę 70 000 zł do

Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartografii.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1340 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka

.......................\~-J .
Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

..................~ .
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